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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a 4644-es út sorsa?” címmel a Házszabály 9l .§-a alapján írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Murony - Békés vasúti szárnyvonal megsz űntetése után a 4644-es út igénybevétele erősen
megnövekedett . Ennek oka egyrészt az autóbusz járatok besűrűsödése, másrészt a
mezőgazdasági járművek megemelkedett száma. Mindemellett külön növeli ennek a z
útszakasznak a jelentőségét, hogy Békés, Murony, Tarhos és Bélmegyer lakói ezen az úton
keresztül tudnak feljutni a 44-es főútra, ha Budapest felé közlekednek. Sajnos a 4644-es út
állaga a fokozott igénybevételnek köszönhetően folyamatosan romlik, így mindenképpe n
szükséges a felújítása .

Tisztelt Miniszter Úr!
A kérdésem a kővetkező :
Mikor kerülhet sor a 4644-es út teljes szakaszának felújítására ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . május 5-én

Erdős Norbert
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